
Országgyűlési Képviselő

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Megilleti-e a tízezer nagykáltóit az elkerülő út?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr . Csillag István gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ
irásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A felgyorsult gyorsforgalmi útépítési program eredményekén az M3 autópálya eléri
választókerületemet, végcsomópontja Nagykállötól néhány kilométerre kerül megépítésre .

Az itt élőket kettős érzés jellemzi, egyrészt örülnek, hisz az autópálya feltételezi a fokozott gazdasági
fejlesztés lehetőségét, másrészt viszont aggódnak, mi lesz a már most is óriási forgalmat átbocsátó
belvárossal. Az autópálya megépülésével Románia irányából egyre jelentősebb forgalom fogja terhelni
a 4911 számú út városi átkelő szakaszát, emellett a városban megtelepülő üzemek egyre fokozódó
kamionforgalma is egyre elviselhetetlenebbé válik .

Elfogadhatatlan az itt élők számára, hogy még táviatokban se számoljon a fejlesztési koncepció a
Nagykállót elkerülő út megépitésével .

Kérdezem tehát Miniszter Urat, megilleti-e a tízezer nagykáilóit az elkerülő út?

Várom megtisztelő válaszát :
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